

Title (en)
Stackable module.

Title (de)
Stapelement.

Title (fr)
Module empilable.

Publication
EP 0430120 A1 19910605 (DE)

Application
EP 90122490 A 19901126

Priority
DE 8914133 U 19891130

Abstract (en)
A stackable module (1) is illustrated and described, in particular for forming shelving walls or the like. It has a preferably rectangular base (2), a rear wall (3), having a catch device, and at least two side walls (4). Universal application and easy extendability of the stackable module (1) are achieved in that the rear wall (3) of the stackable module (1) consists of a lower (5) and an upper wall element (6) which are arranged mutually offset in such a way that an insertion slot (7) is formed as a catch device between the rear edge (K) of the base (2) and the lower wall element (5) for receiving the upper wall element (6), constructed in this region as a tongue (8), of a further stackable module (1) or another support element. <IMAGE>

Abstract (de)
Dargestellt und beschrieben ist ein Stapelement (1), insbesondere für die Bildung von Regalwänden od. dgl., mit einem, vorzugsweise rechteckigen, Boden (2), einer eine Rasteinrichtung aufweisenden Rückwand (3) und mindestens zwei Seitenwänden (4). Ein universeller Verwendungsbereich und eine leichte Erweiterbarkeit der Stapelemente (1) werden dadurch erreicht, daß die Rückwand (3) des Stapelementes (1) aus einem unteren (5) und einem oberen Wandelement (6) besteht, welche derart versetzt zueinander angeordnet sind, daß als Rasteinrichtung zwischen der Hinterkante (K) des Bodens (2) und dem unteren Wandelement (5) ein Einstekschlitz (7) zur Aufnahme des in diesem Bereich als Zunge (8) ausgebildeten oberen Wandelementes (6) eines weiteren Stapelementes (1) oder eines anderen Tragelementes gebildet ist. <IMAGE>

IPC 1-7
A47B 87/02

IPC 8 full level
A47B 87/02 (2006.01)

CPC (source: EP)
A47B 87/0207 (2013.01)

Citation (search report)
• [A] FR 2275175 A1 19760116 - HORST KG DRUCK VERPACKUNG [DE]
• [A] DE 2005601 A1 19700903
• [A] US 3401993 A 19680917 - OVERS FENKEL STANLEY
• [A] US 3432216 A 19690311 - YANG PETER QUAY
• [A] FR 2055420 A5 19710507 - PASTRA NAUSICA

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE DK ES FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0430120 A1 19910605; EP 0430120 B1 19940126; AT E100683 T1 19940215; DE 59004413 D1 19940310; DE 8914133 U1 19900118

DOCDB simple family (application)
EP 90122490 A 19901126; AT 90122490 T 19901126; DE 59004413 T 19901126; DE 8914133 U 19891130